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I medfør af § 37 i Inatsisartuts Forretningsorden skal jeg hermed fremlægge følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 
Har Pinngortitaleriffik planer på at udføre en bestandsundersøgelse på torsken på kysten, 
eller vil man kræve at de udfører en undersøgelse?
(Medlem af Inatsisartut, Karl Lyberth Siumut)

Begrundelse:
Det sidste mange år har biologerne anbefalet, ligesom de gør det for i år, at der ikke må fiskes efter 
torsk, og begrunder dette med at torskebestanden er for lille.
På den anden side er der fiskerne, men også ikke er professionelle fiskere melder, at kysten bugner 
af store torsk og er forundret over hvorfor biologerne siger at der ikke er nogle torsk.

Da fiskernes og de andre brugeres meldinger ikke bare kan ignoreres mener jeg at, det er på tide, 
at udføre en undersøgelse på torskebestandens størrelse.

Ikke alene på grund af fiskerne, men også på vegne af mange fabriksarbejdere vil det være 
ærgeligt at vi ikke anvender torsken på grund af at dette ikke bekræftes videnskabeligt. Derfor er 
det ønskeligt, at der udføres en “tælling” og jeg ønsker at få noget at vide om hvornår dette vil ske.
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